
 
 

 
Minnesanteckningar förda vid BK Flammans medlemsmöte den 1 
mars 2022 

 
 

Närvarande:  
Gunnel, Ulrika, Mairi, Anna T, Camilla, Kattis, Aira, Anna B och en tolk.  
Plats: Vippen Fyrishov 

 

1. Öppnande av mötet 
Ordförande Gunnel hälsade välkomna. 
 

2. Information från hallen 
Då vi får en del frågor från medlemmarna ang. nya omklädningsrummet och 
klotrummet har vi bjudit in Lotta att informera och svara på frågor.  
 Om vi har tidiga bortamatcher och behöver komma åt kloten gäller samma sak 

som tidigare. Prata med hallen och gör upp i förväg. Antingen är det öppet eller så 
anmodas vi lägga kloten i fd klotrummet. Ytterdörren öppnas 7.30 på helger. 

 Omklädningsrummen ska bli större. Tyvärr finns ingen tidplan i dagsläget. 
Fyrishov svarar inte på frågor. Det är valår i år och hela anläggningen har en 
osäker framtid. (10-15 år) Gäller främst bassängerna som ska ersättas. 

 Fd klotrummet töms i sommar på resterande skåp och treklotsväskor. Allt ska in i 
nya klotrummet.  

 Toaletter för besökare är i omklädningsrummen. Ingen optimal lösning, man får 
vara noga att inte lämna värdesaker. Fyrishov har inte ersatt den allmänna toaletten 
i korridoren som är ur funktion.  

 Anslagstavlan flyttas till nya omklädningsrummet. 
 

 
3. Vår verksamhet (seriespel, tävlingar, datum, aktiviteter, lotter mm) 

 
Seriespel/UK 
Det är svårt att få spelare till helgens match. Vi har många skadade i laget. Barbro och 
Britt licensierades snabbt för att kunna ställa upp så vi fick lag till tidigare dubbelmöte 
borta.  

 
Camilla redogjorde för möjliga datum till Borta KM. Det finns inte så många 
spellediga helger innan det är dags för Flamman cup i maj. Efter diskussioner enades 
mötet om 23 april och att vi undersöker att spela ett ”helt borta KM” med 
övernattning. Camilla återkommer med förslag. Den innestående bantiden i hallen 
nyttas till Flamman Cup.  
 
 
 



Ulrika har fått information från Svenska bowlingförbundet att det kommer att inrättas 
en Division 2 med 4-mannalag i damserien. Eftersom det inte finns någon Division 1 
dam i Svealand är det högst oklart hur det kommer att fungera. Mer info borde vara på 
plats till årsmötet i maj.  
 
Gunnel lyfte frågan att vi till nästa säsong behöver utöka truppen. Vi är för få spelare 
och ska man känna sig tvingad att spela är risken att medlemmar slutar. Ett alternativ 
är spelavtal med annan förening i hallen och man kan också skriva individuella avtal. 
Camilla meddelar att UBC90 har fått tillskott med många nya tjejer under pandemin 
som kanske kan tänka sig att spela med Flamman. Till årsmötet hoppas styrelsen 
kunna ha ett förslag framme samt ett regelverk hur laguttagning kan gå till. Vi måste 
värna om alla spelare med samma villkor.  
 
Aktiviteter 
- 
 
Lotter 
- 
  

4. Ekonomi 
Anna får inte inbetalningarna för abonnemanget, 620 kr/månaden, att stämma. Hon 
uppmanar alla med abonnemang kontrollera att det är 7 inbetalningar gjorda till dags 
dato. Totalt 9 för hela säsongen. De som inte är närvarande på mötet meddelas via 
sms. Anna B informerade igen om att hon avgår som kassör på årsmötet och att 
valberedningen behöver hitta en ny kandidat.  

 
5. Hemsidan 

- 
 

6. Övrigt 
 
 

7. Nästa medlemsmöte 
Blir årsmötet tisdag 17 maj kl. 18.15. Prel lokal i Fyrishov.  
 
 
 

Justeras    Vid protokollet 
 
 
 
…………………………………………  ……………………………… 
Gunnel Söder   Ulrika Sjögren 
   


